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Utvärdering av styrelsemöte 

Published from 15.09.2009 to 14.11.2009 

10 responses  

 

1. Underlagen kom när de skulle och gav mig tillräckligt med tid för att sätta mig in i frågorna 

 

 

 

 Alternatives Percent Value 

 1 Stämmer helt 10,0 % 1 

 2 Stämmer delvis 90,0 % 9 

 3 Stämmer dåligt 0,0 % 0 

 4 Stämmer inte alls 0,0 % 0 

 Total  10   

 

2. Underlagen till mötet var tydliga, lättlästa och gav tillräcklig information 

 

 

 

 Alternatives Percent Value 

 1 Stämmer helt 0,0 % 0 

 2 Stämmer delvis 100,0 % 10 

 3 Stämmer dåligt 0,0 % 0 

 4 Stämmer inte alls 0,0 % 0 

 Total  10   
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3. Styrelsen använde vårt forum för konstruktiva diskussioner, vilket underlättade mötet 

 

 

 

 Alternatives Percent Value 

 1 Stämmer helt 0,0 % 0 

 2 Stämmer delvis 60,0 % 6 

 3 Stämmer dåligt 40,0 % 4 

 4 Stämmer inte alls 0,0 % 0 

 Total  10   

 

4. Reflektioner och kommentarer angående svaren om "Underlag och förberedelser" - förklara gärna ditt omdöme! 

 

 Jag tycker vi tog ett steg tillbaka vad gäller att använda forumet för förberedelser. 

 Flera av sekretariatets underlag hade ordentliga brister= sekretariatet borde kvalitetssäkra underlagen bättre och strategigrupperna  

 borde om tid finns reagera på bristande underlag före mötena så att de hinner revideras.  

 Vi har inte använt Forum helt optimalt, men det beror nog mest på att många i styrelsen varit upptagna med ICM. Vore dock bra om  

 strategigrupperna var mer pro-aktiva gällande "sina" frågor inför mötena. 

 En del bristfälliga vilket ledde till färre antal beslut och löften om framtida diskussioner på samma ämne. Det känns olyckligt och  

 onödigt.  

 Andra beslutsunderlag, exempelvis angående planprocessen kunde ha synkats mer sinsemellan så att det blev en helhet att diskutera  

 och fatta beslut om. Kanske datumen låg fel - skulle en del saker redan tidigare ha flyttats till oktobermötet? 

 Tyvärr var en del av underlagen inte av tillräcklig klass för att duga som beslutsunderlag. Synd när agendan var så tight. 

 Vissa underlag var väl "tunna". Oklarheter och inte alltid fullständiga underlag från sekr. 

 Använde forum väldigt lite denna gång känns det som. Vissa av sekretariatets underlag hade behövt vara mkt mer genomarbetade. 
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5. Föredragningarna av underlagen var tydliga och bra 

 

 

 

 Alternatives Percent Value 

 1 Stämmer helt 20,0 % 2 

 2 Stämmer delvis 80,0 % 8 

 3 Stämmer dåligt 0,0 % 0 

 4 Stämmer inte alls 0,0 % 0 

 Total  10   

 

6. Underlagen och föredragningarna gav styrelsen relevant och tillräcklig information för att fatta bra och välinformerade beslut 

 

 

 

 Alternatives Percent Value 

 1 Stämmer helt 10,0 % 1 

 2 Stämmer delvis 90,0 % 9 

 3 Stämmer dåligt 0,0 % 0 

 4 Stämmer inte alls 0,0 % 0 

 Total  10   
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7. Vi gick till beslut efter relevanta och lagom långa diskussioner 

 

 

 

 Alternatives Percent Value 

 1 Stämmer helt 40,0 % 4 

 2 Stämmer delvis 60,0 % 6 

 3 Stämmer dåligt 0,0 % 0 

 4 Stämmer inte alls 0,0 % 0 

 Total  10   

 

8. Mötet var bra upplagt avseende fördelning av tid och innehåll 

 

 

 

 Alternatives Percent Value 

 1 Stämmer helt 30,0 % 3 

 2 Stämmer delvis 60,0 % 6 

 3 Stämmer dåligt 10,0 % 1 

 4 Stämmer inte alls 0,0 % 0 

 Total  10   
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9. Alla styrelsens ledamöter bidrog till diskussionen och hjälpte oss att komma i mål 

 

 

 

 Alternatives Percent Value 

 1 Stämmer helt 20,0 % 2 

 2 Stämmer delvis 80,0 % 8 

 3 Stämmer dåligt 0,0 % 0 

 4 Stämmer inte alls 0,0 % 0 

 Total  10   

 

10. Våra mötesordförande var lyhörda och formulerade tydliga beslutsförslag 

 

 

 

 Alternatives Percent Value 

 1 Stämmer helt 80,0 % 8 

 2 Stämmer delvis 20,0 % 2 

 3 Stämmer dåligt 0,0 % 0 

 4 Stämmer inte alls 0,0 % 0 

 Total  10   
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11. Jag blev respekterad och de andra i styrelsen lyssnade på mig (även om jag inte nödvändigtvis övertygade dem) 

 

 

 

 Alternatives Percent Value 

 1 Stämmer helt 70,0 % 7 

 2 Stämmer delvis 30,0 % 3 

 3 Stämmer dåligt 0,0 % 0 

 4 Stämmer inte alls 0,0 % 0 

 Total  10   

 

12. Våra diskussioner och beslut höll sig på en strategisk nivå och handlade om rätt saker 

 

 

 

 Alternatives Percent Value 

 1 Stämmer helt 10,0 % 1 

 2 Stämmer delvis 80,0 % 8 

 3 Stämmer mindre bra 10,0 % 1 

 4 Stämmer dåligt 0,0 % 0 

 Total  10   
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13. Jag är nöjd med min egen insats under mötet 

 

 

 

 Alternatives Percent Value 

 1 Stämmer helt 50,0 % 5 

 2 Stämmer delvis 50,0 % 5 

 3 Stämmer dåligt 0,0 % 0 

 4 Stämmer inte alls 0,0 % 0 

 Total  10   

 

14. Styrelsemötet var inspirerande, spännande och gav mig ny energi 

 

 

 

 Alternatives Percent Value 

 1 Stämmer helt 40,0 % 4 

 2 Stämmer delvis 50,0 % 5 

 3 Stämmer dåligt 10,0 % 1 

 4 Stämmer inte alls 0,0 % 0 

 Total  10   
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15. Reflektioner och kommentarer angående svaren om "Under mötet" - förklara gärna ditt omdöme! 

 

 Det var bra att vi kunde vara flexibla med dagordningen när det behövdes. Bra jobb av ordföranden. 

 Det är viktigt att alla i styrelsen lyssnar och visar respekt för dem som berett en fråga på djupet och som därmed har en större  

 kompetens om detaljer, se t.ex. förslaget om handlingsplan. Att fråga och lyssna istället för att döma är en bra grundprincip. 

 En timme med valberedningen är för lång tid, en halvtimme eller 45 minuter räcker gott. De verkade ju inte ha så många frågor. 

 Lise bör ha med sig föredragande på fler punkter, så att vi kan få ordentligt med svar när vi har motargument eller frågor till  

 sekretariatets förslag. 

 Mycket bra insatser som mötesordförande av Anna och Mahyad, trots bitvis komplexa diskussioner. 

 Väldigt bra med flexibilitet kring dagordningen,  - Anna styrde upp diskussionerna tydligt och varmt. 

 Lite tufft möte, förvärrades av brister i det praktiska och svåra underlag. Personligen är jag i mitten av väldigt intensiva jobbveckor,  

 och kanske andra också, vilket kanske bidrog till att ledamöterna - åtminstone jag - varken anlände eller lämnade mötet med "spring i  

 benen." Toppjobb av mötesordförandena räddade arbetet. 

 Bra att vi var flexibla och kunde ändra dagordning efter behov.  

 Viss stress i att handlingsplanediskussionen först var så förvirrad- men det tog sig! 

 Diskussionen kring handlingsplanen blev inte så bra, och en person i styrelsen respekterade inte formen för diskussionen. Skönt att vi  

 trots detta kom i mål till sist. 

 Styrelsen ägnar för mycket tid och energi åt att diskutera formella aspekter, former och organisation istället för att gå till kärnan i  

 ämnen. Det tar mycket energi, orsakar förvirring och driver inte arbete framåt. 

 

16. Kommentarer om praktiska arrangemang: möteslokal, mat, social samvaro etc. 

 

 Anser inte att vi bör vara på Graninge någonsin igen. Boende i hotelldelen var utmärkt jämfört med sist, men maten är undermålig och  

 attityden hos personalen under all kritik. Sedan var mötesrummet också för litet för alla deltagare på lördagen  -trångt och dålig luft. 

 Möteslokal undermålig vad gäller utrymme, ventilation etc. Det verkade som Graninge inte hade kapacitet eller lust att erbjuda ens  

 rimlig service. Och en del av maten och arrangemangen kring maten var under all kritik.  

 Skulle gärna se inplanerade tider för social samvaro för styrelsen - tror att det kan behövas. 

 Och snälla lägg inte styrelsemötet samtidigt som aktivismseminariet. 

 det måste finnas bättre ägnade anläggningar i samma priklass där vi får en trevligare och bättre service. 

 Graninge är mycket vackert- men det strular för mkt kring det praktiska. Vi borde kunna hitta ngt konferensställe med betoning på  

 konferens där det funkar bättre! Gäller även boendet med rummen. 

 Ej Graninge igen, snälla. Också bökigt för oss som reser längre. Riktigt dålig mat. Tråkigt att styrelsen inte fick utrymme för att umgås  

 på egen hand, särskilt som det är en ganska ny styrelse. 

 OK. Kul att träffa aktivist seminarie deltagarna, men hade varit ännu roligare att kunnat delta själv. 

 Bra lokaler. Dock en dålig idé att ha det samtidigt som aktivistseminariet som hade många intressanta och relevanta ämnen. 

 Vi borde också ha passat på att presentera styrelsen för de närvarande på aktivistseminariet. Har fått synpunkter från flera personer  

 som deltog i seminariet och blev lite besvikna samt tyckte att styrelsen är anonym. 

 Skulle föredra enkelrum nästa gång, endast av den anledningen att det då blir mer praktiskt att jobba mellan mötesdagarna. 

 

 


